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Geachte heer Broeksma,


Op 15 april j.l. spraken wij in bij de meningsvormende discussie in de raad. Wij boden een 
door bijna 400 buurtbewoners ondertekende petitie aan om de tarieven van de 
parkeergarage voor de bewoners te matigen. U zegde na afloop van de vergadering toe 
dat wij als belanghebbenden alle informatie zouden krijgen die nodig is en dat de 
gemeente in deze volledig transparant wil zijn.


Op maandag 6 mei j.l. hadden wij een gesprek met de heer Stijn Ringnalda en de heer 
Leo Bijl. Ons werd duidelijk gemaakt dat de informatie over de exploitatie van de 
parkeergarage geheim is en niet aan ons verstrekt kan worden. Dit in tegenstelling tot uw 
toezegging.


Op de meningsvormende vergadering van de raad d.d. 19 juni heeft u op vragen van de 
raad het volgende gezegd:

‘ Kunnen we die wet markt en overheid anders toepassen? Of passen we die al goed toe? We zijn 
ook in gesprek met het Ebbingekwartier over die vrijstellingen om tijdelijk naar binnen te kunnen 
rijden voor wat genoemd werd, om iemand uit het ziekenhuis voor de deur af te kunnen zetten.’.


Bovenstaande in ogenschouw nemend moet wij helaas het volgende constateren:

1. We hebben (nog) geen informatie verkregen over de exploitatie van de parkeergarage 

Boterdiep en de mate waarin de bewoners van het Ebbingekwartier gebruikt worden 
om die exploitatie sluitend te maken. Ondanks uw toezegging over transparantie en 
maximale openheid!!


2. U onderzoekt de juridische aspecten van de toepassing van de wet Markt & Overheid. 
Wij stellen dat concurrentie in het geval van parkeergarage Boterdiep niet aanwezig is. 
U kunt zich naar onze mening dus niet achter de wet Markt & Overheid verschuilen 
door te stellen dat u ‘gedwongen bent’  om de bewoners van het Ebbingekwartier een 
concurrerend tarief te vragen. Uiteraard zijn wij bereid om in deze een zienswijze aan 
de ACM te vragen.


3. U stelde op 19 juni ook  met ons ‘in gesprek te zijn’ over de verkeerssituatie in het 
Ebbingekwartier, met name als het gaat om vrijstellingen (zie de notulen van de 
meningsvormingen discussie in de raad op 19 juni). Wij hebben eerlijke gezegd nog niet 



gemerkt dat u met ons in gesprek bent. Sterker, we hebben hierover nog niets van u 
gehoord. Wij nodigen u van harte uit om dat gesprek aan te gaan!


Ondertussen zijn de parkeermaatregelen door de raad begin juli goedgekeurd. Wij blijven 
ons er echter over verbazen dat het parkeren van de bewoners van het Ebbingekwartier 
geen onderdeel uitmaakt van het parkeerbeleid. We voelen als burgers van deze stad 
gepasseerd en verwaarloosd. 


Hoog tijd om nu echt met ons in gesprek te gaan.


Hoogachtend,


Daan Dorr	 	 	 	 	 	 	 	 Anne Koning

Bestuur BO Hortus/Ebbinge 

(voorzitter)	 	 	 	 	 	 	 	 Actiegroep tarief Boterdiep


Bijlagen: 
Onze brief d.d. 14 mei 2024

De petitie zoals die op 15 april aan u en de raad is aangeboden

De formele reactie van BO HortusEbbinge op de parkeermaatregelen d.d. 15 juni 2024



